
Referat RORK bestyrelsesmøde 22.3.2023 

Deltagere: Mette, Mille, Christina, Pia, Nadia, Inger, Anne-Louise online fra 20:30 
 
 

Agenda 
 
Punkt 1. Opfølgning fra sidste møde:  

• Der er ingen opfølgning denne gang 

Punkt 2. Arbejdsdage 
• Der trænger til at få genindført arbejdsdage, som egentligt står nævnt i opstaldningskontrakterne. 

Det blev besluttet, at der vil blive sat dato på arbejdsdage. Opstaldere skal ifølge kontrakterne 
deltage i 2 arbejdsdage om året. Kan opstaldere ikke dette, bliver der tildelt en praktisk opgave i 
stedet, inden den kontraktmæssige økonomiske konsekvens kommer på tale.  

Punkt 3. Klubtøj: 
• Det vil snart være muligt at bestille T-shirt og vest med RORK’s logo på gennem shoppen i Zakobo. 

Punkt 4. Rideskole:  
• Der er et ønske om at kvalitetssikre elevskolen, og i den forbindelse er det blevet besluttet, at der 

vil være mere teori i undervisningen generelt fremadrettet. Nadia vil nogle gange varetage dette, 
da det vil være hensigtsmæssigt at dele de enkelte ridehold i 2, så underviserne på ridebanen kan 
have mere fokus på de enkelte elever.  

• Da Louise desværre ikke kan fortsætte som underviser ved os, er vi i gang med at finde en ny 
underviser til hendes hold. 

• Der bliver yderligere booket et kursus ved Nina Rahbek/Ridning med glæde, som vil være åbent for 
tilmeldinger, men som underviserne også skal bidrage af. Vi vil fremadrettet have mere fokus på 
kurser til både undervisere og andre interesserede. 

Punkt 5. Ridelejr: 
• Der arbejdes på at finde datoer, som både passer de frivillige kræfter bag, ridefysioterapien samt 

evt lån af hus. 

Punkt 6. Bogholder: 
• Da vores nuværende bogholder stopper, har bestyrelsen valgt en anden. Der bliver afholdt 

opstartsmøde med ny bogholder og 3 repræsentanter fra bestyrelsen. 

Punkt 7. Springtider søndag: 
• Der var et ønske om at få klargjort regler for udmelding af ønske om at benytte springtiderne om 

søndagen. Det har altid heddet sig, at udmeldingen skal ske senest fredag aften, dette for at tage 



hensyn til at andre samt parter kan planlægge deres weekend og træning. Bestyrelsen fastholder 
tidsfristen, altså udmelding senest fredag aften, af hensyn til parter og andre. 

 

• Bestyrelsen vil udarbejde en ny opdateret liste for regler af brug i ridehallen samt sikkerhedsregler, 
som skal være synlig og tilgængelig for alle. 

Punkt 8. Nye opstaldere og foldsammensætning? 
• Der blev stillet spørgsmål til, hvordan foldsammensætninger egentligt foregår her på RORK. Da 

Nadia er den nye opstalderansvarlig, og dermed er opstaldernes kontaktperson, vil hun være den 
fra bestyrelsen, som er inde over alle foldsammensætninger. Dog har vi 2 ansatte til at varetage 
denne opgave, så det vil være deres vurdering og deres opgave, mens opstalderansvarlig tager den 
kommunikative del. 

Punkt 9. Opstaldermøder: 
• Nadia indkalder til 1 opstaldermøde pr. kvartal. Der bliver meldt datoer ud snarest.  

Punkt 10. Evt:  
• Forespørgsel på at lukke hallen af ved mandagsundervisning, især kl 17:30-18:30. Umiddelbart er 

der allerede en del tider, hvor der er lukket af for opstaldere og andre i hallen, så bestyrelsen 
besluttede, at det ikke var muligt. Der vil blive set på, om det er muligt med andre tiltag i stedet. 

 

• Bestyrelsen tjekker, om udefrakommende ryttere mangler at registrere sig CHR, og i så fald vil de 
modtage en mail. 


